欢迎来到

超哥考研英语全年班

主讲老师: 曲晨超



基础阶段: 千词百炼 (三十九)

后续更新去公众号[无机研] 永久联系制值 4550060

☞第77题

一、本题词汇汇总(共14词)

energy n 能源 能量 Chain reaction n 连锁反应

chain n 链条 transform v 转变 转化

reaction n 反应 heat n 热量 v 加热

Respond v 回复 回应 transfer v 迁移调动

response n 回复回应 release v 释放减轻

resonance n 共振 反响 deliver v 递交 传递

renounce v 放弃 退出 convey v 传达 搬运 转让



二、题目演练

77. The energy _____ by the chain reaction is transformed into heat.

A) transferred B) released C) delivered D) conveyed





二、题目演练

77. The energy _____ by the chain reaction is transformed into heat.

A) transferred B) released C) delivered D) conveyed

答案: released v 释放

翻译:连锁反应释放的能量被转化成了热量。





二、题目演练

77. The energy _____ by the chain reaction is transformed into heat.

A) transferred

B) released

C) delivered

D) conveyed





☞课堂笔记

energy n 能源 能量 记忆方法______

chain n 链条 记忆方法______

reaction n 反应 记忆方法_____

Respond v 回复 回应 记忆方法______

response in 回复回应,记忆方法(Disconsider of the constant of the const



☞课堂笔记

resonance n 共振 反响 记忆方法_______

renounce v 放弃 退出 记忆方法_______

Chain reaction n 连锁反应 记忆方法______

transform v 转变 转化 记忆方法______



☞课堂笔记



学第77题

总结回顾 (共14词)

energy Chain reaction

chain transform

reaction heat

Respond transfer

response release

resonance deliver

renounce convey



三、具体讲解

语法: 【 The energy released by the chain reaction 主语】【is transformed 谓语】【into heat.宾

语】

词汇: energy n能源 能量

真题: After all the reasons given by people for supporting traditional <u>energy</u>, one should be mentioned that the environment on the earth is unrecoverable once Destroyed.

译文:在人们给出了所有支持传统能源的理由之后,我们应该注意到,地球上的环境一旦被破坏就 无法修复了。



词汇: chain n链条

词汇: reaction n反应【re 反+action 行动=反方向的行动=反应】

真题: Even today, in our industrial life, apart from certain values of industriousness and thrift, the intellectual and emotional <u>reaction</u> of the forms of human association under which the world's work is carried on receives little attention as compared with physical output.

译文: 甚至在今天,除了某些勤俭节约的价值观之外,在工业生活中,世界上的工作借助人类协作这种模式展开,相比较于人们对其物质产出的关注,其所引发的智力和情感反应极少被关注。



词汇: Respond v回复 回应【re反+spond声音=回复 回应】

词汇: corresponding adj.相当的 对应的 符合的 一致的【cor一起respond回应=对

应相应】

真题: Such a view would require a <u>corresponding</u> shift in the way US society today views fire, researchers say.

译文: 研究人员说, 这种观点要求当今美国社会对火灾的人士要有一个相应的转

变。



☞第78题

一、本题词汇汇总(共20词)

comprise v 包括	departure n 出发出港	partial adj 部分的 偏爱的
---------------	------------------	---------------------

Roofn屋顶	apartment n 公寓	particle n 粒子 微粒
---------	----------------	------------------

Partn 部分 participate v 参加 参与

4550060



二、题目演练

78. Putting in a new window will _____ cutting away part of the roof.

A)include B) involve C) contain D) comprise





二、题目演练

78. Putting in a new window will _____ cutting away part of the roof.

A)include B) involve C) contain D) comprise

答案: involve v包括涉及

翻译:安装新窗户将涉及到切掉房顶的一部分。



二、题目演练

78. Putting in a new window will _____ cutting away part of the roof.

A)include B) involve C) contain D) comprise





☞课堂笔记

include v 包括 记忆方法______

comprise v 包括 记忆方法______

contain v 包含容纳 记忆方法______

involve v 卷入 记忆方法______



☞课堂笔记

cut v 切割 记忆方法______

Part n 部分 记忆方法______

depart v 出发 分离 记忆方法______

departure n 出发出港 记忆方法______

departmentne的之外记忆方法见证记 分久证当时的自 4550060



☞课堂笔记

apartment n 公寓 记忆方法______

compartment n 车厢 记忆方法_____

participate v 参加 参与 记忆方法______



☞课堂笔记

impartial adj 公正的 记忆方法______

particle n 粒子 微粒 记忆方法______

parted adi分开的,与记忆方法已

☞第78题

总结回顾 (共20词)

include	depart	participant
comprise	departure	partial
contain	department	impartial
involve	apart	particular
Roof	apartment	particle
cut	compartment	parted
Part	participate	



三、具体讲解

语法: 【Putting in a new window 主语】【will involve谓语】【 cutting away part of the roof.宾语】

词汇: include 和 contain 和 comprise 和 involve 都表示包括 区别如下

1、Include 指一个整体包含着各独立的部分,也指一种东西包含另一东西的某一部分。强调"包括作为整体的一部分"。例如:

真题: See to it that you <u>include</u> in the examination paper whatever questions they didn't know how to answer last time.

译文: 你务必要在这次的试卷中涵盖所有上次他们不知道答案的问题。



• • • • •

2、contain 指所涉及的物体常常是其组成部分或内容。强调包容关系。既可指具体有形的东西,也可 指抽象无形的东西。

真题: The upside is the possibilities <u>contained</u> in knowing that everything is up to us; where before we were experts in the array of limitations, now we become authorities of what is possible.

译文:积极的一面是,既然万亊都取决于我们,那么就有无限可能。以前,我们能够熟练应对种种局限;现在,我们把握着未来的可能。

3、comprise暗指一个整体包括不同部分所组成,强调"由许多部分构成一个整体",可与 include 替换,不过 comprise 多用于书面文体语。

例句: The fact that half of the known species are thought to inhabit the world's rain forests does not seem surprising, considering the huge numbers of insects that <u>comprise</u> the bulk of the species.

译文:考虑到组成大部分物种的昆虫的巨大数量,认为半数的已知物种栖息在世界的雨林中这一事实看起来并不令人吃惊。

4. involve所包含的往往是无形的、不可触知的东西,多用其引申义,有"使卷入,连累;牵涉"的意思,

真题: It's a self-examination that has, at various times, <u>involved</u> issues of responsibility, creative freedom and the corporate bottom line.

译文: 这只是在不同时期涉及责任、创作自由和公司利润问题的自我反省。

写作: Let us suggest to the person in crisis that he cease concentrating so upon the dangers involved and the difficulties.and concentrate instead upon the opportunity-for there is always opportunity in crisis.

译文: 让我们建议处在危机之中的人: 不要把精力如此集中地放在所遇到的危险和困难上,相反,要把精力集中在机会上——因为危机中总是存在着机会。



• • • •

4.1 involve doing sth 涉及到某事

词汇: include v包括【in里+clude来自close 关闭=关到里面=包括】

真题: The BIO recently held a convention which <u>included</u> sessions to coach lawyers on the shifting landscape for patents.

译文:生物技术工业组织最近召开了一次会议,该会议包括一系列的小会议,针对不断变换的专利案对律师进行培训。



课后作业



THANKS 下期再会

